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Protokół  

z obrad LVII sesji Rady Miasta 

Rawa Mazowiecka z dnia 11 grudnia 2023 r. 

 

Sesja Rady Miasta odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Rawie Mazowieckiej. 

Uczestniczyło 14 radnych. Nieobecna usprawiedliwiona radna Małgorzata Rudniak. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Burmistrz Miasta- Piotr Irla, Zastępca Burmistrza- Artur 

Piotrowski i Skarbnik Miasta.  

Była to nadzwyczajna sesja Rady Miasta, zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Piotra Irli. 

 

Obrady LVII sesji Rady Miasta VIII kadencji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna 

Dębska. Powitała wszystkich przybyłych na sesję. Na podstawie listy obecności stwierdziła 

prawomocność obrad. Obecnych 14 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała wniosek Burmistrza Miasta Piotra 

Irli o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad.  

Nie było uwag do proponowanego porządku obrad.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska przedstawiła proponowany 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zmiana budżetu Miasta Rawa Mazowiecka na 2023 rok. 

4. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Rawa Mazowiecka na lata 2023-2026 i prognozy długu. 

5. Zmiana uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na  2024 rok.  

6. Zakończenie obrad.  

 

Ad. 3 Zmiana budżetu Miasta Rawa Mazowiecka na 2023 rok. 

 

Temat referowała Skarbnik Miasta- Jolanta Witczak.  

Powiedziała m.in.: 

Przedłożony Wysokiej Radzie projekt zmiany budżetu Miasta na 2023 rok obejmuje: 

I. Zmiany w planie dochodów. 

Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa. 
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- zwiększenie o kwotę 100 000 zł w § 0750 planowanych dochodów z opłat za dzierżawę 

nieruchomości komunalnych, korekta do przewidywanej wysokości faktycznych dochodów  

w br. 

Dział 758 – Różne rozliczenia. 

– w § 2920 zwiększenie planowanych dochodów o kwotę 1 159 zł z tytułu rozliczenia 

ostatecznej kwoty subwencji oświatowej. 

II. Zmiany w planie wydatków. 

Dział 600 – Transport i łączność. 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne 

Zmniejsza się o kwotę 110 000 zł planowane wydatki bieżące na utrzymanie dróg 

gminnych, korekta do wysokości faktycznych potrzeb w br. 

Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa. 

Rozdział 70005 – gospodarka gruntami 

Zmniejsza się o kwotę 150 000 zł planowane wydatki bieżące na wypłaty odszkodowań za 

grunty przejęte pod drogi, tj. do wysokości faktycznych potrzeb w br. 

Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne. 

Rozdział 75412 – zmniejszenie o kwotę 12 000 zł planowane wydatki bieżące na 

świadczenia na rzecz osób fizycznych, tj. do wysokości faktycznych potrzeb w br. 

Dział 758 – Różne rozliczenia. 

- zwiększa się o kwotę 526 159 zł wysokość rezerwy ogólnej budżetu. 

Dział 801 – Oświata i wychowanie. 

rozdział 80101 - obejmuje zmniejszenie w planie wydatków o 60 000 zł na wynagrodzenia 

i pochodne od wynagrodzeń nauczycieli, 

rozdział 80104 - zwiększenie o 12 000 zł planowanych wydatków na dotacje dla przedszkoli 

niepublicznych, korekta do wysokości faktycznych potrzeb w br. 

Dział 852 – Pomoc społeczna. 

rozdział 85228 - zmniejszenie o 100 000 zł planu wydatków bieżących na wynagrodzenia 

i pochodne od wynagrodzeń z tytułu świadczenia usług opiekuńczych. 

Dział 855 – Rodzina. 

rozdział 85508 zwiększenie o kwotę 10 000 zł wysokość planowanych wydatków na 

wypłatę świadczeń dla rodzin z dziećmi w pieczy zastępczej, 

rozdział 85516 zmniejszenie wydatków bieżących o 10 000 zł w Żłobku Miejskim, 
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rozdział 85595 zwiększenie o kwotę 5 000 zł wydatków bieżących na działalność Centrum 

Opiekuńczo – Mieszkalnego. 

Dział 926 - Kultura Fizyczna.   

Rozdział 92605 –  zmniejszenie o 10 000 zł wysokości dotacji na działalność sportową, 

korekta do wysokości wykonania wydatków w br. 

Nie było pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poddała pod głosowanie uchwałę nr LVII/ 

475/23 w sprawie zmiany budżetu Miasta Rawa Mazowiecka na 2023 rok. 

 

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 14 radnych, za-

14, przeciw-0, wstrzymujący-0. 

 

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 4 Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Rawa Mazowiecka na lata 2023-2026 i prognozy długu. 

Temat referowała Skarbnik Miasta- Jolanta Witczak.  

Powiedziała m.in.: 

Dane zawarte w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczące planu dochodów, wydatków, 

przychodów i rozchodów oraz prognozy kwoty długu 2023 roku muszą być zgodne z danymi 

zawartymi w uchwale zmieniającej budżet Miasta Rawa Mazowiecka na rok 2023 oraz muszą 

zawierać kwoty rozchodów budżetu w latach następnych, które odzwierciedlają wszystkie 

potrzeby wynikające z przyjętego planu przychodów budżetu w poszczególnych latach WPF.  

Nie było pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poddała pod głosowanie uchwałę nr 

LVII/476/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rawa Mazowiecka na lata 2023-2026 i prognozy długu. 

 

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 14 radnych, za-

14, przeciw-0, wstrzymujący-0. 

 

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

5. Zmiana uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na  2024 rok.  

Temat referowała Skarbnik Miasta- Jolanta Witczak.  
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Powiedziała m.in.: 

Projekt uchwały dotyczy zmiany treści zapisu § 4 podjętej przez Wysoką Radę uchwały w 

sprawie stawek podatku od środków  transportowych. Zmiana treści wejścia w życie uchwały 

jest konieczna z uwagi na stanowisko RIO w Łodzi. 

Należy zmienić dotychczasowy zapis „ § 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, 

podlega ogłoszeniu  w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego, z mocą obowiązującą 

od dnia 1 stycznia 2024 roku.”,  na zapis jak w brzmieniu nadanym w projekcie niniejszej 

uchwały.  

Nie było pytań. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poddała pod głosowanie uchwałę nr 

LVII/477/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na  2024 rok.  

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 14 radnych, za-

14, przeciw-0, wstrzymujący-0. 

 

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Burmistrz Piotr Irla zabrał głos. 

 

Powiedział, że mówi się dużo o tym, że nasze miasto w poprzedniej kadencji otrzymało wiele 

nagród. Dlatego chcąc pokazać, że i w tej kadencji jest podobnie Pan Burmistrz przyniósł na 

sesje statuetki i odznaczenia, które miasto ostatnio otrzymało. 

 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zakończyła obrady LVII sesji 

Rady Miasta VIII kadencji. 

  

 

Sesja trwała od godz. 16.00 -16.30. 

 

Protokół sporządziła: 

Katarzyna Madej  

 

 


